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OBČINA SEVNICA 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 011-0006/2022 

Datum: 10. 10. 2023 

 

 

Z A P I S N I K 
 

8. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 

ki je potekala v sredo, 20. 9. 2023, ob 9.00, 

v Kulturni dvorani Sevnica in na terenu. 
 

 

Prisotni člani občinskega sveta: 

Beci Božidar,  

Groboljšek Božidar,  

Janc Janoš,   

Jazbec Majda,  

Jelančić Ana,  

Juntez Miro,  

Knez Vincenc,  

Korene Gregor,  

Kukec Janez,  

Ločičnik Marjan,  

Novšak Tanja,  

Orešnik Ivan,  

Petančič Rok,  

Repovž Boštjan,  

mag. Turk Edvard,  

Zupanc Gorazd,  

Žibert Damjan, 

Žnidaršič Jernej, 

Žičkar Stanislava. 

 

  

 

Odsotni člani občinskega sveta: dr. Bahat Vovk Biljana, Kotar Marko, Lisec Tomaž, 

Kostrevc Rado, Žulič Anita.  

 
 

 

 

 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
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Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  

 

Prisotni uslužbenci občinske uprave:  

• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

• Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

• Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 

• Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

• Marja Zidarič, višja svetovalka Splošne službe 

• Neža Nemec, višja svetovalka Splošne službe 

 

 

Prisotni poročevalci: 

mag. Blaž Malenšek, Espri d. o. o. 

 

Prisotni predstavniki medijev: 

Smilja Radi, Posavski obzornik  

Pavel Perc, Dolenjski list  

 

 

Župan odpre 7. redno sejo.  

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 8. redne seje 

 

Ob začetku seje je prisotnih 18 članov sveta.  

 

Župan predlaga sprejem dnevnega reda kot je naveden v vabilu s tem, da se 3. točka dnevnega 

reda - Predlog odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja OPPN 

za poslovno cono Blanca obravnava po skrajšanem postopku. 

 

PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 8. redne seje, s tem da se 3. 
točka dnevnega reda obravnava po skrajšanem postopku.  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 18 

ZA:  18 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 8. redne seje, s tem da 
se 3. točka dnevnega reda obravnava po skrajšanem postopku.  

 

 

Predlagani dnevni red je sledeč: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 8. redne seje 
2. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje občinskega sveta z dne 30. 8. 2023 
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3. Predlog odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja OPPN 
za poslovno cono Blanca – skrajšani postopek 
4. Predlog Odredbe o določitvi območij omejene hitrosti v naselju Dolnje Brezovo 
5. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
6. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
7. Razno 
8. Predstavitev (izvedenih, v teku in načrtovanih) projektov po krajevnih skupnostih v Občini 
Sevnica 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje občinskega sveta z dne 30. 8. 2023 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave. 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 7. redne seje občinskega sveta z dne 30. 8. 

2023. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 18 

ZA:  18 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 7. redne seje občinskega sveta z dne 
30. 8. 2023. 

 

 

Ad 3 
Predlog odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 

OPPN za poslovno cono Blanca – skrajšani postopek 

 

 

Uvodno obrazložitev podata Roman Perčič in Blaž Malenšek 

 

Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor 

OPPN je bil v preteklosti izdelan za znane investitorje, na podlagi podanih predlogov. Žal se 

potem nihče od investitorjev ni odločil za nakup zemljišč. Sprememba prostorskega akta je bila 

prilagojena potrebam novega investitorja, na podlagi projektne dokumentacije pa je pripravljen 

program opremljanja stavbnih zemljišč. Ko bo investitor pridobil gradbeno dovoljenje, bo lahko 

po pogodbi o komunalnem opremljanju pričel z gradnjo.  

 

 

mag. Blaž Malenšek, Espri d. o. o. 

Gre za degradirano območje nekdanje separacije, ki ima 4 platoje. Območje zajema 4 parcele, 

ocena vrednosti je 635 tisoč evrov. Višina komunalnega prispevka bo v povprečju 20 eur/m2. 

Občina Sevnica bo polovico predvidenih sredstev vložila iz občinskega poračuna, to je 329 
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tisoč evrov. Ta sredstva ne bodo povrnjena s komunalnim prispevkom. Predvidena časovnica 

izvedbe je največ do leta 2026. Investitor je tik pred pričetkom gradnje. V sklopu ureditev bo 

poskrbljeno tudi za javno infrastrukturo, tako da bo območje celostno urejeno.  

Stališče odbora: 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih 

zemljišč za območje opremljanja OPPN za Poslovno cono Blanca, nanj nima pripomb in 

občinskemu svetu predlaga, da predlog odloka obravnava in sprejme so skrajšanem postopku.  

 

Roman Perčič doda, da bo v tekstu potreben tehnični popravek. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Predlog odloka o programu opremljanja stavbnih 

zemljišč za območje opremljanja OPPN za poslovno cono Blanca. 
 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 18 

ZA:  18 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Predlog odloka o programu opremljanja 
stavbnih zemljišč za območje opremljanja OPPN za poslovno cono Blanca. 

 

 

 

Ad 4 
Predlog Odredbe o določitvi območij omejene hitrosti v naselju Dolnje Brezovo 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Perčič. 

 

Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor 

Leta 2000 je bilo sprejetih več odredb območij umirjanja prometa pri vzgojno-izobraževalnih 

zavodih. Prejeta pobuda je bila prva tovrstna pobuda s strani krajevne skupnosti. Gre za 

omejitev hitrosti prometa na 30 km/h na vseh javnih poteh, označeno s prometno signalizacijo 

in brez grbin.  

 

Stališče odbora: 

Marjan Ločičnik  
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Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Odredbe o določitvi območij omejene hitrosti 

v naselju Dolnje Brezovo, nanj nima pripomb in občinskemu svetu predlaga, da predlog 

odredbe obravnava in sprejme.  

 

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Gregor Korene, Gorazd Zupanc, Stanka Žičkar, Igor Orešnik, Damjan 

Žibert 

 

Izpostavljeno je, da se sprejema odredba, ki ne temelji na strokovnem mnenju. Strokovno 

mnenje namreč vključuje grbino. Je pa prav, da se pri teh odločitvah upošteva tudi mnenje 

tamkajšnjih prebivalcev.  

Odgovorjeno je bilo, da za varnost ni merske enote, gre za zelo subjektivno kategorijo.  

Nadalje je izražena podpora vsem ukrepom, ki povečujejo varnost v cestnem prometu. Podana 

je pobuda, da se tudi za KS Loka razmisli o conah umirjanja prometa, ki bi bila primerna vsaj 

za začetek ceste od gasilskega doma proti Žirovnici, kjer je zelo podobno kot na Dolnjem 

Brezovem – ozka cesta in veliko peščev – starejših in otrok. Nadalje je podana pobuda, da se 

na temo cestno-prometne varnosti v Lončarjevem dolu še kdaj sestane in oblikuje podoben 

predlog. V sklepu razprave je izpostavljeno, da je bila s to spremembo odprta Pandorina 

skrinjica. Pomembno je, da ceste omogočajo normalno prevoznost. Če se hitrost omeji povsod, 

bo to pomenilo kaos, prehitrih voznikov pa tudi ovire ne ustavijo. Podan je še apel, da se 

naslednjič o takih ureditvah pogovori z ljudmi, preden se izdeluje elaborate in študije ter se to 

več kot enkrat obravnava na pristojnem odboru. Odgovorjeno je, da je pomembno, da se take 

teme obravnavajo na delovnih telesih občinskega sveta.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Predlog Odredbe o določitvi območij omejene hitrosti 
v naselju Dolnje Brezovo. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 18 

ZA:  18 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Predlog Odredbe o določitvi območij omejene 
hitrosti v naselju Dolnje Brezovo. 

 

 

Ad 4 
Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Župan odpre razpravo.  

 

Rok Petančič, Marjan Ločičnik in Gregor Korene podajo pripombe na prejete odgovore. 
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Rok Petančič: 

• glede problematike obnove mostu čez Savo izrazi zaskrbljenost poteka vsakdanjega 

življenja v času popolne zapore mostu, vključno z delovanjem reševalnih služb. Kljub 

temu da gre za državno pristojnost je pomembno, da člani sveta stopijo skupaj in skupaj 

izrazijo nestrinjanje s popolno zaporo. 

• glede podanega pojasnila za vdor blata na Bazen Sevnica pove, da pojasnilo ne 

odgovarja na zastavljena vprašanja in sicer kdo je odgovoren na vdor in kdo je poravnal 

stroške sanacije. Poda mnenje, da blato ni prišlo iz koruznega polja na vrhu hriba, 

temveč neposredno iz brežine, ki je nezatravljena. Cev, ki je bila speljana, je usmerjena 

v smeri bazena, za to pa mora biti odgovorna oseba, torej projektant, izvajalec ali pa 

nekdo drug. Strošek sanacije mora kriti odgovorna oseba. Sanacija, ki jo je izvedla 

Komunala Sevnica, je bila opravljena hitro in korektno.   

 

Marjan Ločičnik: 

• pove, da je podal vprašanje glede rastlinske čistilne naprave na Blanci. Odgovorjeno je 

bilo, da bo odgovor prejel, skladno z določili poslovnika.  

 

Gregor Korene:  

• pove, da v gre v primeru odgovorov, ki zadevajo državne pristojnosti, za zelo 

enosmerno komunikacijo. Takšen primer je Lončarjev dol, kjer se občinski svet strinja 

z odgovorom DRSV, da bo enkrat prišlo do sklenitve sporazuma. Potrebna je vztrajnost, 

saj se prioritete neprestano menjajo. Prosi, da se prioritete glede državnih projektov 

opredelijo in da se pri njih vztraja.  

 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov občinskega 

sveta s pripombami. 
 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 18 

ZA:  18 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov 
občinskega sveta s pripombami.  

 

 

 

Ad 6 
Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Vprašanja in pobude članov občinskega sveta se za tokratno sejo sprejemajo po elektronski 

pošti.  

 

Podano je kratko vprašanje: 
 

Tanja Novšak: 
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• pove, da je pri igralih v starem delu mesta popolnoma uničena ograja, obstaja 

nevarnost, da se bo kateri od otrok resno poškodoval.  

 

Vprašanje, prejeto po e-pošti: 

Tanja Novšak: 

 

• zanima jo, ali je zaklonišče Pod Vrtačo res pripravljeno za namen zaklonišča? Pove, da 

je bilo v tem prostoru v preteklosti gojišče bukovega ostrigarja enega podjetnika. Ni 

jasno, ali je sedaj to počiščeno. Stanovalci so za odgovor prosili tudi Terco, pa ga niso 

prejeli (vprašanje je bilo posredovano po e-pošti). 

 

 

Ad 7 

Razno  

 

 

Župan pove, da Športna zveza Sevnica ob dnevu slovenskega športa vabi na dogodek Gibalna 

Sevnica, in sicer v soboto, 23. 9. 2023. Ob 9. uri bo start pohoda na Lisco s parkirišča Cirje. 

Dogodek je dobrodelne narave. Pove tudi, da bo v petek, 29. 9. 2023, ob 17. uri v TVD Partizan 

Boštanj priložnostna počastitev vpisa Jurjevega koledovanja na Sevniškem v register nesnovne 

kulturne dediščine s predajo listin Jurjevim skupinam in piknikom. Člane sveta povabi na 

Rožnati tek za življenje, ki bo v soboto 14. 10. 2023, od 10. ure naprej, pri Srednji šoli Sevnica. 

Pove še, da bodo v mesecu oktobru krajevna praznika obeležili v Krmelju in v Loki pri Zidanem 

Mostu.  

 

Ad 8 

Predstavitev (izvedenih, v teku in načrtovanih) projektov po krajevnih skupnostih v 

občini Sevnica 

 

Člani občinskega sveta so opravili terenski ogled s predstavitvijo aktualnih projektov po 

krajevnih skupnostih v občini Sevnica.  

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 17:00. 

 

 

 

Zapisala: 

Neža Nemec 

Višja svetovalka splošne službe  

 

    

 

                         Srečko Ocvirk 

                             Župan Občine Sevnica  

 

 


